
Občinska konferenca SZDL

Volitvam vso pozornost
Na 5. seji občinske konference SZDL Ljub-

Ijana-šiška so v osrednjUočki dnevnega reda
delegati spregovorili o nalogah v pripravah na
volitve v letu 1986.

Uvodoma je predsednik Vukašin Lutovac
poudaril skrb in odgovornost OK SZDL in nje-
nih frontnih delov do nalog v pripravah in
izvedbi volitev v prihodnjem letu. To bo že če-
trta preizkušnja, volitev delegacij, odkar smo v
naš politični sistem uvedli delegatsko odloča-
nje. Vprašal se je, koliko imajo delovni Ijudje in
občani, združeni v SZDL, vpliv na kadrovsko
politiko in koliko so v praksi izkoriščeni vsi me-
hanizmi demokratičnosti pri evidentiranju in
kandidiranju nosilcevodgovornih nalog. Polno
podporo dobiva zamenljTvi mandat kot po-
membna prvina demokratizacije kadrovske
politike, političnega in samoupravnega življe-
nja. Na odgovorna mesta moramo izbirati in
usmerjati kadre, ki so se izkazali z delom in ki
imajo potrebno znanje, obenem s pripravlje-
nostjo, da se odkrito in pošteno zavzemajo za
boljše gbspodarjenje, krepitev samoupravnih
odnosov, za spoštovanje zakonitosti, za var-

stvo pridobitev naše revolucije in ki imajo ugled
in zaupanje, ki so si ga pridobili s poštenim
delom in ravnanjem.

V razpravi je najprej Anton Gerbec pouda-
ril, da morajo biti priprave na volitve celovite.
Pospešiti inoramo vključevanje sposobnih ka-
drov na vodilna mesta, evidentiranje mora
izhajati iz temeljnih sredin, v krajevno samou-
pravo moramo kadrovati več delavcev, opozo-
ril pa je še na pomembnost kadrovskih služb.
Janez Kralj je opozoril, da zamujamo z aktiv-
nostmi pri evidentiranju, zato bo treba delo p o
spešiti, obenem pa uporabiti izkušnje prejšnjih
volitev. Maks Cebek je opozoril na komplici-
ranost volilnih opravil in izrazil bojazen, da bo
spet preveč administriranja. Pospešena aktiv-
nost je potrebna zaradi konkretnih razmer, de-
lovni Ijudje in občani pa upravičeno pričakujejo
poenostavitev posameznih postopkov in de-
jansko vsebino za odločanje. Mitja Starman je
povedal, da se mladi vključujejo v priprave na
volitve, pri tem pa pričakujejo pomoč ostalih
družbenopolitičnih organizacij. Mladinski or-
ganizaciji je potrebna pomoč pri njenih hote-
njih, koliko mladih pa bomo uspeli pripeljati v
delegatski sistem, pa bo odvisno cxj več dejav-
nikov. Pri evidentiranju mladih se bodo naslonili
na tiste, ki že delajo v društvih in drugih organi-

zacijah, saj je iluzorno pričakovati, da bodo
zaživele vse osnovne organizacije ZSMS.
Anka Tominšek je poudarila, da moramo pri-
sluhnrti pobudam delovnih Ijudi in občanov za
racionalizacijo posameznih opravil (kakšne
delegacije bomo imeli v SIS?). Vsebino sa-
moupravljanja moramo poglobiti, saj je znano,
,da Ijudje radi delajo — na konkretnih akcijah.
Pri delu delegatske skupščine bomo morali še
bolj prisluhniti našim krajanom, da bodo na
javnih tribunah odločali o posameznih reši-
tvah. Ciril Miklič se je zavzel, da moramo pri
oceni opravljanja funkcije upoštevati dejanski
prispevek posameznika, ne le število funkcij,
ki jih je formalno prevzel. V razpravo se je
vključila tudi Božena Ostrovršnik, podpred-
sednica RK SZDL ter dejala. da se moramo v
pripravah na volitve tako organizirati, da fh
bomo tudi uspešno pripeljali do konca.

Sejo konference lahko ocenimo kot zelo
U9pešno. Aktivisti SZDL so kljub težavam, ki
jih imamo in ki se jih zavedamo, pripravljeni s
kakovostnimi pripravami in odgovorno ka-
drovsko politiko prispevati k učinkovitejšemu
razreševanju družbenih problemov, na dele-
gatskih samoupravnih osnovah.

Ob koncu seje so izvedli nadomestne volitve
članov predsedstva OK SZDL. Novi člani so
Ivan Vukelič, Rajko Meh in Mojca Rugelj.


